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Uprzejmie informuję, że na LII sesji Rady Miejskiej 9 września 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew 

Kajpus zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosił o udzielenie informacji podsumowującej działania prowadzone w zakresie 

programów dofinansowania do montażu instalacji fotowoltaicznych, solarnych 

i wymiany pieca, zawierającej wysokość środków przyznawanych na poszczególne 

rodzaje inwestycji przyznawanych w kolejnych latach realizacji programu (licząc od jego 

wprowadzenia). Uzyskane dane pozwolą przeanalizować, które możliwości uzyskania 

dofinansowania cieszyły się największą popularnością. Radny zaapelował o zwiększenie 

funduszy na ten cel, aby mieszkańcy jeszcze w bieżącym roku mogli skorzystać z dotacji. 

2) Poruszył problem niewystraczającej liczby miejsc parkingowych na terenie Osiedla 

Niepodległości. Zapytał, czy istnieje koncepcja lub możliwość rozwiązania tej sytuacji, 

np. poprzez modernizację, przebudowę lub wygospodarowanie terenu w pobliżu 

lub na terenie Osiedla, aby zwiększyć liczbę dostępnych miejsc parkingowych. 


		2021-09-13T12:04:38+0200




